
Referat af bestyrelsesmøde d. 4/11-2024 

Ikke til stede: Mejse og Stephanie 

 

1. Godkend referat 

Ok 

 

2. Juniorudvalg  

Halloween arrangement blev desværre aflyst pga for få tilmeldinger 
De har oprettet en TikTok-konto 

 

3. Nyt fra formanden 

Ole og Laila har sagt op pr. 31/12-2024. Maria overtager mange af Oles opgaver og bliver vores 

kontakt. Thomas overtager UV for rytterne. 

Opslagstavlen skal gennemgås for gamle ting og noget skal opdateres. 

Der er fundet dommere til elevstævnet d. 9/11 

Hal 2 må IKKE benyttes af os. 

Der er indkaldt til ekstraordinært repræsentantskabsmøde d 7/12 i Odense. Caroline deltager. 

Vi er blevet medlem af parasport. Jeanett Spellmann vil i den forbindelse gerne ride for os og 

samtidig være en del af forskellige aktiviteter. Hun har forespurgt på halkort. Vi afventer HD.  

 
4. Nyt fra udvalg 

Stævne: C-stævne H/P 6-8/12. Der er stævnemøde d 18/11. D og C stævner skal snart meldes. 

Sponsor: Vi har takket alle sponsorer i brev. Til næste stævne vil vi prøve at hente 

sponsorkroner til klubben. 

Fonde: Det er lidt svært. Hvis vi har input til hvad der kan søges til modtages dette gerne. 

 

5. Undervisning og elevheste 

Næsten alle hold er fyldt op.  Der er undervisermøde d. 5/11 kl 17.30. 

Ingeborg er fyldt 18 og skal derfor ikke længere understøttes af en voksen i hendes 
undervisningstimer. 

Bummelum bliver brugt til trækketure om tirsdagen. 

Tipi er kommet på pension og har det godt. 

My er halt og har været til dyrlæge. Vi prøver at sætte bagsko på. 

Alle heste er ude i part. 

Nirvana er fortsat i oplæring og det går godt. 

Møde med nye parter er sat i kalender. 

Anette og Lise vil opstarte små og korte partsmøder. 

 

6. Kasserer 

Vi har pr 31/10 et underskud på 80.000. Budget siger -85.000 og året i budget siger -100.000. 

stævneregnskabet gav et overskud på 15.000. 



Diner transportable: 

December: Lise og Mette 

Januar: Juniorer 

Februar: Mette og Anne Dorthe 

Marts: Kathrine 

April: Anette 

Maj: Caroline 
 

Vi har en del sadler der skal sælges. Anette kigger ind i dette.  

Abonnement for Ridehesten er opsagt. 

AD vil prøve at finde sponsorer til julegaver. 

2 reoler til kontoret skal indkøbes og skrivebordet skal væk. 

Anette og AD vil kigge på endnu et nyhedsbrev. 

Generalforsamling skal på dagsorden i november. 
 

7. Arrangementer 

Næste bestyrelsesmøde bliver d. 3/12 

Anette bestiller mad til julefrokosten, som er flyttet hjem til Lise. 17 har tilmeldt sig. 

Generalforsamling bliver formodentligt d. 25/2-2025. 

Juniorjulefrokost d. 14/12. 

På næste møde skal der fordeles æbleskivedage og snakkes generalforsamling.  

 

8. Evt 
Da vi har opsagt Plandisc, eksporterer AD det hele til Excel, så vi stadig har oversigten over 

opgaver. 

Juniorer kommer på madplan. 

Mejse og Kristine A er udtrådt af bestyrelsen 

Mathilde er indtrådt i juniorbestyrelsen som medlem. 

 

Kommende arrangementer: 
9/11 Julefrokost  
9/11 Elevstævne  
6-8/12 C-Stævne spring H/P + D-klasser 
14/12 Juniorjulefrokost 

25/2? Generalforsamling 

 

 

 

 


